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Targi się udały - mówią polscy wystawcy targów Automechanika Frankfurt. Pierwsze po
covidowej przerwie targi zakończyły się wczoraj. Polscy wystawcy wracają z Frankfurtu
zadowoleni. Targi, choć dużo mniejsze niż w latach poprzednich, nie zmieniły swojego
charakteru - to nadal świetne miejsce do robienia interesów...

Wkrótce u nas kolejne relacje z tego wydarzenia.
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